

**NORTH ATLANTIC MILITARY COMMITTEE  
COMITE MILITAIRE DE L'ATLANTIQUE NORD**



**PUBLIC INFORMATION ADVISER/  
CONSEILLER EN INFORMATION PUBLIQUE  
INTERNATIONAL MILITARY STAFF/  
ETAT- MAJOR MILITAIRE INTERNATIONAL**



NATO/OTAN, 1110 Brussels/Bruxelles  
Tel.: 728 54 22/23    Telefax/Télécopieurs: 216 67 58

**PRESS RELEASE**

**COMMUNIQUE DE PRESSE**

Press001.94

10 February 1994

**CHAIRMAN OF THE MILITARY COMMITTEE**

**TO VISIT POLAND**

The Chairman of the NATO Military Committee, Field Marshal Sir Richard Vincent, will pay an official visit to Poland on 14 and 15 February 1994. The aim of the visit, which is taking place under the auspices of the North Atlantic Cooperation Council Programme, is to meet key Polish military and defence officials to inform them of developments in NATO and to exchange views on related issues of common interest.

Therefore, Field Marshal Vincent is scheduled to meet with the Minister of Defence, Mr. Piotr Kolodziejczyk, the Chief of National Security Office and First Deputy Minister of Defence Mr. Jerzy Milewski and the Chief of General Staff Lieutenant General Tadeusz Wilecki.

---

**VISITE DU PRESIDENT DU COMITE MILITAIRE**

**EN POLOGNE**

Le Président du Comité militaire de l'OTAN, le Field Marshal Sir Richard Vincent, se rendra en visite officielle en Pologne les 14 et 15 février 1994. Cette visite se situe dans le cadre du programme de coopération nord-atlantique et a pour but de rencontrer les principaux dirigeants militaires et responsables de la défense en Pologne, en vue de les informer de l'évolution en cours dans l'OTAN et de procéder à des échanges de vues sur des questions connexes d'intérêt commun.

A cette fin, il est prévu que le Field Marshal Vincent rencontre le ministre de la Défense, M. Piotr Kolodziejczyk, le chef du bureau de la sécurité nationale et premier vice-ministre de la défense, M. Jerzy Milewski, ainsi que le chef de l'Etat-major général, le général de corps d'armée Tadeusz Wilecki.